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 Pan Jiří Vintiška: Dobrý večer, dámy a pánové. Příchodem paní zastupitelky Krákorové 

jsme přítomni všichni ti, co přítomni dnes mají být podle omluv. Dovolte mi tedy, abych vás 

přivítal na dnešním zasedání Zastupitelstva MČ Praha-Čakovice, v pořadí již pátém. 

 Dnešní zasedání bylo řádně svoláno a byli pozváni všichni členové zastupitelstva MČ. 

Konstatuji, že na zasedání je přítomno dle prezenční listiny 17 zastupitelů, zasedání je tedy schopno 

se usnášet. 

 Jako vždycky si dovoluji upozornit, že z jednání je pro potřeby zápisu pořizován 

videozáznam, který je potom po ověření zápisu smazán, a zároveň je také možné dnešní jednání 

sledovat na webových stránkách naší MČ v přímém přenosu. 

 Ze zasedání se omluvili: paní Mgr. Kateřina Arnotová, paní Libuše Kurková, pan 

místostarosta Ing. Michal Motyčka a paní zastupitelka Ing. Kateřina Rosická. 

 Zapisovatelkou jednání je určena paní Hana Laušová a jako ověřovatele zápisu z dnešního 

jednání navrhuji paní Mgr. Jandoušovou Pechanovou, jestli souhlasíte? (Ano.) A potom pana 

Michala Veselého, jestli, Michale, souhlasíš? (Ano.) Výborně. Děkuji. A zeptám se, jestli je nějaký 

jiný návrh pro ověřovatele zápisu. 

 Pokud ne, tak dávám hlasovat o těchto dvou jménech, co jsem právě navrhl. Kdo je prosím 

pro, aby paní Jandoušová Pechanová a pan Michal Veselý se stali ověřovateli. Pokud se nemýlím, 

všichni máme ruku nahoře. Pro formu se nicméně zeptám, jestli je někdo proti, nebo se zdržel. Není 

tomu tak. Takže 17 hlasy byl schválen tento návrh. 

Pojďme na návrhový výbor. Není tu dneska paní Kateřina Arnotová. Já místo ní navrhuji 

Jarku Krákorovou. Jarko, mohla bys být prosím předsedkyní návrhového výboru pro dnešek místo 

Katky Arnotové? (Ano.) Děkuji. A dále navrhuji jako vždy paní Ludmilu Vargovou. Lído, jestli 

souhlasíš? (Ano.) Děkuji. Zeptám se, jestli jsou jiné návrhy na návrhový výbor. Pokud nejsou, tak 

dávám hlasovat o tom, aby se návrhový výbor stanovil ve složení: Jaroslava Krákorová a Ludmila 

Vargová. 

Kdo je pro, prosím? Opět vidím všechny ruce nahoře. Zeptám se nicméně opět, zda byl 

někdo proti nebo zda se zdržel? Ani v jednom případě se nikdo nehlásí, tedy návrhový výbor jsme 

také 17 hlasy schválili.  

 Připomenu, že návrhy usnesení prosím předkládejte návrhovému výboru čitelně napsané na 

formuláři, který je k dispozici u paní zapisovatelky, a přihlášky k vystoupení přítomné veřejnosti k 

jednotlivým bodům programu jsou rovněž k dispozici u paní zapisovatelky. Zatím nikoho z 

veřejnosti nemáme. 

 Zápis z minulého jednání byl ověřen, je vystaven, a nebudou-li k němu během dnešního 

zasedání vzneseny připomínky, tak bude považován za schválený. 

 A nyní pojďme k návrhu programu. Je poměrně stručný. Za sebou již máme určení 

zapisovatelky, volbu ověřovatelů a návrhového výboru a návrh programu vypadá takto:  

 

 Bodem číslo 1 je Zpráva o činnosti rady mezi 4. a 5. zasedáním zastupitelstva MČ. 

 V bodě 2 jsou to potom informace, resp. Informování o rozpočtových opatřeních, která rada 

schválila mezi dvěma zastupitelstvy. 

 V bodě 3 jsou to potom Darovací smlouvy na zlepšení podpory péče o seniory a sociální 

oblast, vlastně granty. 

 A v bodě 4 jsou to potom Interpelace. 

 Bodem 5 je potom Závěr. 

 

 Já se zeptám, jestli máte někdo k návrhu programu nějaké připomínky, zda ho chcete nějak 

opravit, zúžit, doplnit? Pokud ne, tak pojďme hlasovat o tom návrhu, který byl i v pozvánkách, ve 

svolání tohoto zastupitelstva. 

 Kdo je prosím pro těchto pět bodů? Opět vidím všechny ruce nahoře, nicméně musím se 

zeptat, zda je někdo proti, nebo zda se zdržel? Není tomu tak, takže jsme schválili program 

dnešního zasedání. 
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 A můžeme tedy rovnou přistoupit k bodu číslo jedna, což je 

  

 

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 4. a 5. zasedáním ZMČ 

  

 Jako vždy jste ve svých podkladech obdrželi materiál, ve kterém popisujeme ty 

nejdůležitější body. Dostáváte samozřejmě do schránek i všechny zápisy, takže jako vždy 

navrhujeme usnesení: 

 Zastupitelstvo MČ bere na vědomí zprávu o činnosti Rady MČ Praha-Čakovice v období 

mezi 4. a 5. zasedáním zastupitelstva, tj. v době od 27. 4. 2023 do 7. 6. 2023. 

  A já otevírám rozpravu teď k tomuto bodu. Pane magistře, máte slovo. Poprosím mikrofon. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Dobrý den. Já bych měl možná k těm bodům, co chodí výpisy z rady, 

spíš bych chtěl moc poprosit, jestli by bylo možné dát nějaké bližší informace k usnesení 200/2023, 

které se týká záměru zřízení školského zařízení Gymnázium Livingston. V tom usnesení z rady je 

nejenom, že jste se seznámili, ale že také podporujete vznik nebo podporujeme vznik této nové 

školní instituce. Teď to není o tom, že bych s tím polemizoval. Jenom byl jsem se podívat na 

podklady, přesto vlastně jestli bych mohl dostat nějaké bližší informace, přece jenom z té obrazové 

přílohy jsem toho moc nepochytil. Rozumím tomu, že to může být také podřízeno tomu, že ještě 

něco připravují, že asi možná všechno se nezveřejňuje, přesto bych byl moc rád, jestli by nějaké 

bližší informace mohly zaznít. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Já to možná upřesním. Tohle je vlastně jenom jedno z mnoha 

stanovisek k tomu záměru. My nejsme ti, co to schvalují, nebo neschvalují. My k tomu můžeme dát 

buď žádné, pozitivní, nebo negativní stanovisko. To nicméně vůbec nemění nic na tom dalším 

procesu, protože dál to posuzují příslušné orgány, které k tomu mají kompetence to posuzovat. 

 My k tomu můžeme doplnit, že to gymnázium by mělo být zatím – samozřejmě bude se 

jednat o čtyřleté gymnázium, protože o zřizování jiných gymnázií není teď obecně zájem jak ve 

státních sférách, tak ve sférách magistrátních. To gymnázium by měl zřizovat současný vlastník 

Základní školy Livingston, proto to i má podobný název. Mělo by to sídlit v jejich vlastní budově, 

kterou už mají postavenu. Pravděpodobně to může být tedy ta budova vedle Lidlu, kde sídlí i DM 

například. A co já vím, tak zatím by měli mít kapacitu šest tříd s tím, že vždycky v jednom ročníku 

budou otevírat dvě třídy, v dalším potom jenom jednu třídu a takhle se to bude střídat, dokud se 

nenaplní těch šest tříd do plné kapacity. Do budoucna přemýšlejí o vystavění nové vlastní budovy, 

která by byla speciálně pro gymnázium už navržena od počátku, protože ta budova polyfunkční 

nebyla pro školní objekt navržena. A jinak je to prostě poměrně dáno českou legislativou, protože 

gymnázium musí být všeobecné, to znamená, musí být ten rozhled, který splňují veškeré RVP a 

další dokumenty pro gymnázia. Více o tom nicméně nevíme. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Ještě bych se možná jenom zeptal na předpokládaný školní rok, kdy by 

mělo zahájit provoz? 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Ten vlastník předpokládá, že by začali 1. 9. příštího roku, to 

znamená 2024. Od toho dalšího školního roku. Co bude teď po prázdninách následovat, tak ještě ne. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Dobře, děkuji. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Prosím. Nicméně rozprava pokračuje k bodu, který se týká 

zprávy o činnosti rady. Pokud nejsou žádné další dotazy, tak bych nechal hlasovat tedy o návrhu 

usnesení, že bereme na vědomí jako zastupitelstvo zprávu o činnosti rady ve znění, jak jsem jej 

přečetl. 



3 

 

 Kdo je prosím pro? Pokud se nemýlím, opět vidím všech 17 rukou zdvihnutých. Zeptám se 

pro formu, zda je někdo proti nebo zda se zdržel. Není tomu tak. 

 

 Můžeme pokračovat bodem číslo 

 

2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice 

v období mezi dvěma zastupitelstvy 

 

 Já dnes s dovolením zastoupím pana místostarostu Motyčku, který tu není. Bodem číslo 2 je 

Informování zastupitelstva o rozpočtových opatřeních schválených radou. Máte je jako vždy 

přiložena v těch tabulkách. Jsou poměrně podrobně rozepsána v důvodové zprávě. 

 Týkající se jak věcí, které souvisejí s provozem úřadu, jako jsou například zkoušky odborné 

způsobilosti, nebo je tam posilování mzdových fondů pro naše příspěvkové organizace působící ve 

školství, jsou tam věci, které souvisejí s participativním rozpočtem, resp. s tím, že vlastně některé 

projekty nebyly čerpány, byť byly schváleny v minulém roce, tak se je v minulém roce nepodařilo 

zrealizovat, takže jsou tam přesuny na to, aby tyto věci mohly být dokončeny. Jedna z nich je už 

dokončena – kuličková dráha. Asi víte.  

 Pak jsou tam věci, které se týkají účelové neinvestiční dotace, která dofinancovává Fond 

solidarity, náš Fond solidarity pro rok 2023, a jsou tam i věci, které souvisejí vlastně s rozvojem 

techniky v oblasti požární ochrany. A posledním 31. opatřením jsou vlastně opět ty věci, které se 

týkají realizace loňského projektu participativního rozpočtu, což jsou ty modré cedule, kterými by 

měly být doplněny některé názvy ulic v sídlišti, aby se vysvětlilo, komu jsou ty ulice nebo po kom 

jsou ty ulice pojmenovány. Je to poměrně zavedená praxe v řadě městských částí. Můžete to znát z 

Prahy 8, z Prahy 9, v Satalicích mají tyto cedule také, takže tohle je zřejmě nějaká vlaštovka toho, 

že v některých případech je vhodné vysvětlit, po kom jsou ulice pojmenovány, a v participativním 

rozpočtu minulého roku toto vyhrálo nebo byl to projekt, který uspěl. 

 Usnesení k tomuto bodu je, že zastupitelstvo MČ bere na vědomí schválená rozpočtová 

opatření č. 26-31 pro rok 2023 dle přílohy – tabulka č. 1. 

 Otevírám rozpravu. Pokud se nikdo nehlásí, tak rozpravu uzavírám a dávám hlasovat. 

 Kdo je pro toto usnesení, které jsem právě přečetl? Opět jsme všichni pro, nicméně pro 

formu se musím zeptat, zda je někdo proti nebo se zdržel? Není tomu tak ani v jednom případě. 

Takže 17 hlasy jsme schválili i usnesení k bodu číslo 2. 

 

 A můžeme pokračovat bodem číslo 

 

3. Darovací smlouvy na zlepšení podpory péče o seniory v MČ Praha-Čakovice 

  

 A já předávám slovo panu radnímu Krejčíčkovi, který je předkladatelem tohoto bodu. 

 

 Radní pan Miloslav Krejčíček: Děkuji panu starostovi. Dovolte mi, abych přečetl 

informace k bodu 3, což jsou darovací smlouvy na zlepšení podpory péče o seniory v MČ Praha-

Čakovice. 

 V důvodové zprávě je větší detail. Já bych si dovolil přečíst rovnou návrh usnesení: 

Zastupitelstvo MČ schvaluje poskytnutí finančních prostředků formou daru pro následující subjekty: 

 První z nich je Farní charita Praha Čakovice, se sídlem náměstí 25. března 17/3, 196 00 

Praha-Čakovice, ve výši 120 000 korun. 

 A druhý je Oblastní spolek Českého červeného kříže Praha 9, se sídlem Kpt. Stránského 

995/4, Praha 9-Černý Most, ve výši opět 120 000 korun. 

 A vracím slovo panu starostovi. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji za předklad. Otevírám rozpravu a rovnou se do ní 

přihlašuji. Jenom doplním, že vlastně na základě loňských zkušeností se vychází z podobných 
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objemů a ze zkušeností, které jsme s oběma těmito organizacemi vlastně nabyli. Více asi nechávám 

na diskusi, případně na vaše dotazy. 

 Pane magistře, máte slovo. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Děkuji. Já vlastně k tomu nemám nějaký věcný dotaz nebo dotaz k 

tomu. Spíš bych chtěl možná za obě instituce poděkovat, že to pokračuje i v letošním roce. V 

loňském roce to bylo tak nějak – nechci říct pilotní, ale je fajn, že už v minulém volebním období to 

zastupitelstvo schválilo, takže já moc děkuji panu radnímu Krejčíčkovi a možná tedy i vlastně celé 

radě za schválení a zadministrování této dotace a doufám, že bude schválena. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji. Zeptám se, jestli ještě někdo se hlásí do diskuse k 

tomuto bodu? Pokud ne, tak diskusi uzavírám a nechám hlasovat o návrhu usnesení, který právě byl 

před chvílí přečten. 

 Kdo je prosím pro? Dneska je to jednoduché, opět jsme všichni pro. Já vám děkuji. Zeptám 

se pro formu, zda je někdo proti nebo se zdržel? Není tomu tak, hlasování nám tedy sedí a 17 hlasy 

jsme schválili toto usnesení. 

 

 Tím se dostáváme ke čtvrtému bodu, což jsou 

 

4. Interpelace 

  

 A já otevírám rozpravu. Pane magistře, máte slovo. 

 

 Pan Vladislav Fryč: Já bych nerad porušil, že skoro ke každému bodu něco mám. Jeden 

jsem vynechal – rozpočtová opatření. Ale možná bych chtěl jenom nabídnout, nikoliv žádat, ale 

nabídnout možnost – každý máme nějakou profesní deformaci. Tím, že se pohybuji profesně dlouhá 

léta v sociální a zdravotní oblasti, koukal jsem na poslední příspěvky v časopisu týkající se Čakovic, 

k seniorům a vlastně k nabídce služeb. Asi není potřeba teď tady rozebírat, co přesně je tam přesné, 

nepřesné. Jsem moc rád, že něco vyšlo, přesto jenom dávám možnost nebo nabídku, protože nejsem 

členem redakční rady, dávám možnost, že pokud se bude psát něco o sociální nebo o zdravotní 

oblasti, tak nabízím možnost před vydáním to zkouknout. I stávající podněty obsahují některé 

nepřesnosti nebo pojmy, které se už 10 let nepoužívají a jsou na ně někteří alergičtí, anebo také 

odkazy – a nebyl bych adresný – na některé instituce, se kterými bych si myslel, že není dobré na ně 

ani odkazovat. 

 To znamená, není to něco, co bych teď tady chtěl rozporovat, myslím si, že je fajn, že to 

vyšlo, ale nabízím tu možnost, pokud přijdou, budou vycházet články k sociální nebo zdravotní 

oblasti, nabídnout možnou spolupráci. Samozřejmě v rámci mého mandátu zdarma. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkujeme za tuto nabídku. Zeptám se… Ano, Jarka Krákorová 

se hlásí. 

 

 Paní Jaroslava Krákorová: Já bych měla… (Hovoří bez mikrofonu.) 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Poprosím, Jarko, kvůli stenozáznamu do mikrofonu. Děkuji. 

 

 Paní Jaroslava Krákorová: Já bych měla připomínku ke zrušenému sběrnému dvoru v 

Čakovicích. Povím z vlastní zkušenosti. Teď jsme porazili šeřík, mám tam hromadu dlouhých větví, 

co s nimi? Vyvstává opravdu otázka, kam s tím, protože nemám velké auto, nemám vozík, na který 

bych to naložila a odvezla do Ctěnic. Velké plus, jednička s hvězdičkou za biopopelnice, které jsou 

zadarmo, ale ty jsou na takový ten běžný odpad ze zahrádek. Ale tady kam s těmi věcmi? Já tedy 

jsem osobně viděla, jak to řeší někteří starší občané ve stejné situaci, jako jsem já, a to je tak, že to 
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hází do strouhy, nebo do Mratínského potoka. Šup tam s tím! Protože oni opravdu nemají možnost, 

kam to dát. 

 Jestli se to bude nějak řešit? Jestli třeba je možnost poprosit, požádat technickou správu o 

odvoz. Když se uklízí ty ulice, tak jestli by třeba zajeli tam, kde občané nemají tu možnost tohoto se 

zbavit? Tak jestli něco k tomu byste mi pověděli. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Já se pokusím, ale nevím, Jarko, jestli to bude úplně 

uspokojující. Je to nesmírně složité, protože technická správa je přetížená. Znáte ze schvalování 

rozpočtu, jaké jsou to náklady pro nás. Tu službu jsme nerušili proto, že bychom ji rušit chtěli, ale 

bylo to dáno legislativou, která se prostě změnila, a my jsme na daném místě nebyli schopni tento 

druh sběrného dvora dále udržovat, a ani nevím o žádném jiném místě, kde bychom dokázali splnit 

všechny podmínky, zajistit třídění odpadu, a to nemluvím o tom, že bychom to nedokázali asi ani 

nákladově, protože to by bylo tak obrovské… My jsme tady dělali dobrovolně věc navíc, protože 

odpadové hospodářství řeší přímo Magistrát hl. m. Prahy, který na území hl. m. Prahy zřizuje 

několik sběrných dvorů. 

 Nevím, myslím si, že když si vezmete Kbely, tak dobře, teď je tam udělána nějaká nová 

cesta, také se tam úplně nedostane každý občan s dvoukolákem nebo s nějakým vozíkem. Spousta 

těch věcí se musí zajišťovat dopravou. Je to poměrně složité, ale prostě takto to Praha řeší. My 

nemůžeme suplovat za Prahu, která má úplně jiné rozpočty než my, odpadové hospodářství, protože 

prostě nám ani statutem tahle věc není svěřena. A rozhodně nám nejsou svěřeny ty prostředky, 

kterými bychom to dokázali zajistit, protože kdybychom měli provozovat sběrný dvůr v těch 

intencích toho, jak by se mělo, tak se bavíme opravdu o milionech korun ročně. To se nebavíme o 

nákladech, které měl náš sběrný dvůr, které byly někde kolem, já nevím, paní Ing. Dlouhá mě 

možná opraví, ale něco kolem třeba 700 tisíc ročně. Tady by to bylo opravdu mnoho milionů ročně. 

A to prostě nedokážeme organizačně zajistit, protože na to nemáme ani místo, ani stroje, ani ty 

finance hlavně. 

 To znamená, je to věc, kterou jsme určitě nechtěli dělat, ale bohužel ty podmínky, které 

dneska platí, tak my nedokážeme dodržet. To je věc, kterou neumíme. 

 Co se týká svozu, my ho občas, někdy děláme, ale spíš se snažíme hledat model, kdy třeba je 

to nějaká oboustranná spolupráce. Máme třeba uzavřenu smlouvu s jedním bytovým družstvem, 

které se stará o naše pozemky. Tuším, že je mají pronajaty asi za korunu; když tak mě, kolegové, 

opravte, pokud řeknu nějakou nepřesnost, abych neříkal něco špatně do stenozáznamu, a za to, že 

oni se starají o obrovskou část našeho pozemku, tak svůj odpad, svůj bioodpad, který je z jejich 

pozemku, tak přihazují na společné hromady, které jsou z toho našeho i z toho jejich, a potom to 

umíme udělat. To znamená, takové modely můžeme zkusit nacházet, ale úplně nejsme schopni 

suplovat to, že bychom z každé zahrady vozili bioodpad. To prostě není v ekonomických 

možnostech naší MČ. To neumíme, ani organizačně to nejsme schopni. Nemáme na to opravdu ani 

techniku, ani stroje, ani kapacitu lidí. 

 Takže to asi takhle obecně umím jenom odpovědět. Jarko, můžeš, určitě. Máš slovo. 

 

 Paní Jaroslava Krákorová: A co třeba ten kontejner na bioodpad. Vy ho vždycky dáváte 

do Miškovic a do Třeboradic. V Čakovicích není nikdy. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: I to je věc magistrátu. I tyhle kontejnery platí a 

rozdistribuovává magistrát. My se samozřejmě můžeme pokusit požádat o to, aby se navýšilo to 

množství kontejnerů na naši MČ. Otázka je, zda je reálné docílit tohoto minimálně v příštím roce, 

protože Praha má na růst kapitol poměrně silné moratorium. Nový pražský radní pro finance je 

známý hledáním úspor všude, kde to jde. To znamená, to, že bychom dokázali dosáhnout toho, že 

Praha zvedne na tuhle kapitolu nějak významně částku, je málo pravděpodobné, ale určitě se o to 

nějakým způsobem pokusíme. To jsme ostatně už nějakým způsobem i s paní místostarostkou říkali, 

že zkusíme, nebo minimálně já jsem to někde říkal, že se pokusíme požádat o navýšení tohoto 
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množství kontejnerů. Ale nevím, jestli je to reálné. Nechci slibovat něco, co potom nedokážeme 

splnit. 

 

 Paní Jaroslava Krákorová: Já si myslím, že je to jako i pro nás všechny, protože skutečně 

je řada lidí, kteří nemají možnost dopravit takové objemnější věci do Ctěnic, tak to vyhazují všude 

možně po polích a dělají nepořádek a tak. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Pan místostarosta Lochman se hlásí. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Já jsem, přátelé, myslel, že dneska 

udělám rekord, že nebudu mluvit po 13 letech v zastupitelstvu, ale asi očividně ještě ne. 

 Chtěl bych jenom připomenout, že máme projekt, který se jmenuje Technická správa, který 

v současné době budeme dolaďovat, protože veřejné finance, jak říkal Jirka, jsou napnuté a my 

potřebujeme postupovat trochu per partes. Součástí této investice je i sběrný dvůr, který byl na 

tomto naprojektován, a uvidíme, protože ten projekt přece jenom už má nějaký svůj věk, jelikož 

jeho financování se lehce odkládá, protože jsme museli investovat do investic, které jsou nezbytné, 

převážně do školství. A jenom chci připomenout, že nejsou všechny šance mimo. To znamená, že 

až najdeme – a budeme hledat – ty možnosti připravit tento projekt, minimálně v nějaké jeho části, 

tak si dokážeme představit, že za nějakých podmínek tam může být dočasně i sběrný dvůr. Ale není 

to stoprocentní, je to jedna z variant tak, abychom uspokojili tady místní potřeby. To vnímáme, není 

to úplně jednoduché. Tady legislativně ta služba vlastně zmizela a bohužel toto šlo trochu mimo nás. 

Teď se koukáme, ale nemůžeme to operativně takto z ničeho nic vykouzlit, abychom tu službu 

navrátili zpátky. Ale budeme se snažit v nějakém časovém horizontu nějaké řešení. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Děkuji za doplnění. Jarka Krákorová se hlásí ještě. 

 

 Paní Jaroslava Krákorová: Jestli ještě můžu, já bych to uzavřela, že já jsem tedy ty větve 

– naštěstí mám hodně kamarádů, kteří mi vypomohli, takže jsem ten nepořádek nedělala. Ale jenom 

jsem to chtěla předestřít jako problém, který skutečně tady existuje, že řada lidí opravdu tu možnost 

dostat ty objemnější odpady do Ctěnic nemá, takže to řeší tak všelijak, i třeba špatně. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Děkuji za připomínku. Budeme se nad 

tím zamýšlet a je to otevřená náruč k případně nějaké další veřejné službě. 

 

 Starosta pan Jiří Vintiška: Také děkuji. Zeptám se, jestli ještě někdo má příspěvky do 

interpelací? Pokud ne, tak i tento bod uzavírám. 

 

 A tím jsme se plynule přesunuli k pátému bodu, kterým je 

 

5. Závěr 

 

 Takže já bych vám chtěl, dámy a pánové, moc poděkovat za účast na dnešním poměrně 

krátkém zasedání zastupitelstva. Chtěl bych vám popřát krásné léto, pokud máte v létě dovolenou, 

tak i krásnou dovolenou a těším se, že se tady v září opět všichni ve zdraví sejdeme. 

 

 První zástupce starosty pan Alexander Lochman: Pozor na žraloky v Egyptě! (Pobavení.) 

Krásnou dovolenou všem. 

 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Dibelka v.r. 


